
Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Szanowni Państwo, u mnie na zegarku minęła godzina 16:00. Chciałem przywitać Państwa 
serdecznie, Państwa Radnych, Pana Prezydenta, Naczelników Wydziałów, Gości, dzień dobry. Zanim 
zaczniemy procedować plan, przewidziany plan, chciałem sprawdzić jeszcze szybciutko obecność 
Radnych. Czy jest z nami Pan Radny Marek Gołosz?  

Radny Marek Gołosz 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pani Radna Edyta Danielczyk? Pani Radna Edyta Danielczyk? Pani Przewodnicząca 
Barbara Konieczna?  

Radna Barbara Konieczna 

Jestem. Dzień dobry. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz?  

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pan Radny Krzysztof Król? Czy jest z nami Pan Radny Krzysztof Król? Pani Radna Anna 
Krzystyniak?   

Radna Anna Krzystyniak 

Dzień dobry, jestem obecna. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Pan Radny Ali Nurbagandow?   

Radny Ali Nurbagandow 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. I Pani Radna Aleksandra Pabian?  

Radna Aleksandra Pabian  

Dzień dobry, jestem. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Zapytam jeszcze czy jest z nami Pani Radna Edyta Danielczyk?  

Radna Edyta Danielczyk 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. I czy jest z nami Pan Radny Krzysztof Król?  

Radny Krzysztof Król 

Jestem obecny. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dzień dobry. Jesteśmy w komplecie. W takim razie przystępujemy do realizacji planu. Chciałem 
wprowadzić w punkcie 5a projekt uchwały w sprawie upoważnienia dyrektorów przedszkoli, szkół 
podstawowych z oddziałami międzyszkolnymi oraz dyrektorów zespołów szkół, zespołów szkolno-
przedszkolnych prowadzonych przez Miasto Tychy do umarzania i udzielania innych ulg w spłacie 
niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publicznym. Ten projekt uchwały dostaliście 
Państwo kilka godzin, godzinę czy dwie po otrzymaniu w zeszłym tygodniu tego planu. Chciałbym 
prosić o włączenie w punkcie 5a. Czy ktoś z Państwa Radnych co do sposobu procedowania chciałby  
coś powiedzieć, coś zmienić? Rozumiem, że nie ma tutaj uwag. W takim razie poddaję pod 
głosowanie zaproponowany porządek obrad. Czy ktoś z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś  
z Państwa Radnych się wstrzymał? Przyjmuję w takim razie, że porządek obrad ze zmianą  
w wprowadzonym punktem 5a został zatwierdzony. W punkcie trzecim mamy przyjęcie protokołu  
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z zeszłego miesiąca z 19 kwietnia. Na tabletach ten 
protokół został Państwu udostępniony. Co do treści, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść 
uwagi Nie słyszę, przyjmuję w takim razie, że protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty 
przez Komisję. W punkcie czwartym mamy zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia  
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Tychy wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za rok 2021. Poproszę o wprowadzenie. 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Dzień dobry, Szanowni Państwo, może tak jak zazwyczaj na innych Komisjach pokrótce te główne 
dane, jeżeli chodzi o wykonanie budżetu za rok ubiegły, a więc dochody. Plan po wszelkich zmianach 
w trakcie roku zamknął się kwotą 1 025 765 118 złotych natomiast wykonane dochody to 1 014 405 
160 złotych, czyli wykonanie zamknęło się na poziomie prawie 99% dochodów, przy czym dochody 
bieżące wykonaliśmy na poziomie 100,5% planu, między innymi głównie z powodu nadwykonania 
podatku od czynności cywilnoprawnych czy też wyższych niż planowaliśmy udziału w podatku 
dochodowym od osób fizycznych. Natomiast wydatki majątkowe w niecałych 86%, i to niewykonanie 
niewielkie wynikało z braku wpływów środków europejskich na realizację projektów głównie 
inwestycyjnych. Środki te, które nie wpłynęły w roku ubiegłym planujemy, że zasilą rachunek Powiatu 
Miasta w roku bieżącym. Jeżeli chodzi o wydatki, plan na koniec roku opiewał na kwotę 1 035 871 880 
złotych, został wykonany w kwocie 994 850 889 złotych, czyli na poziomie 994 850 889 złotych, czyli 
na poziomie 96% planu, wydatki bieżące na poziomie 96,3%, natomiast majątkowe na poziomie 
94,8%. Wynik finansowy na koniec 2021 roku zamknęliśmy się nadwyżką w wysokości prawie 20 000 
000 złotych  oraz nadwyżką operacyjną, czyli różnicą między dochodami bieżącymi a wydatkami 
bieżącymi na poziomie prawie 98 000 000 złotych. Obie te wielkości troszeczkę są zafałszowane 
poprzez jedno zdarzenie, chodzi o to, że z końcem ubiegłego roku w miesiącu grudniu otrzymaliśmy 
jednorazową subwencję z budżetu państwa w kwocie ponad 29 000 000 złotych i z założenia były to 
środki, które miały zrekompensować samorządom straty, jakie w ich budżetach w roku bieżącym, czyli 
2022 spowodują zmiany podatkowe wynikające z wprowadzenia Polskiego Ładu. W związku z tym, że 
te środki wpłynęły w grudniu, to troszeczkę ten obraz wynikowy zafałszowały roku ubiegłego. Tak 
samo zresztą zafałszują wynik roku bieżącego, tym razem in minus. Gdybyśmy pominęli te 29 000 
000, to taki prawdziwy wynik finansowy na koniec roku 2021 to zamiast tej nadwyżki, o której 
mówiłem, prawie 20 000 000 mielibyśmy deficyt w wysokości prawie 9,5 miliona złotych, czyli kwocie 
bliskiej planowanej, bo planowaliśmy ponad, niewiele ponad 10 000 000 złotych, natomiast nadwyżka 
operacyjna zamknęłaby się kwotą niecałych 69 000 000 złotych, czyli też o 1 400  niższą niż w roku 
2020. Jeżeli chodzi o przychody i rozchody, to pokrótce dwie tylko o nowe pożyczki zaciągnęliśmy  
w roku ubiegłym, jedna w wysokości 2 806 000 złotych, to pożyczka z (niewyraźne) w Katowicach na 
realizację piątego etapu programu ograniczenia niskiej emisji. Druga to niewiele ponad 121 000 
złotych. Pożyczki z NFOŚiGW z kolei też na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą 
modernizacja systemu oświetlenia ulicznego w Mieście Tychy. Jeżeli chodzi o rozchody, wykonanie 
planu w 100%, spłaciliśmy wszystkie założone pożyczki, kredyty i wykup obligacji i łącznie zamknęło 
się to kwotą ponad 15 000 000 złotych  10 000 000 poszło na wyemitowanych obligacji, a ponad 5 000 
000 złotych na spłatę sześciu pożyczek jednego kredytu. Oczywiście wszystkie te tytuły dłużne 
dotyczyły środków zaciągniętych na realizację zadań inwestycyjnych. Zadłużenie miasta na koniec 
roku 2021 wyniosło niewiele ponad 122 000 000 złotych i było niższe od tego wykazanego rok 
wcześniej o ponad 12 000 000 złotych. Indywidualny wskaźnik obsługi zadłużenia zamknął nam się na 
poziomie 2,2%, przy dopuszczalnym poziomie 15,2, czyli właściwie na poziomie 1/7 dopuszczalnego 
przepisami prawa poziomem. To może tyle tych danych takich ogólnych, a teraz troszeczkę jeszcze 
danych odnośnie oświaty, wychowania, sportu i kultury. Jeżeli chodzi o oświatę i wychowanie, to 
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łączne wydatki bieżące w zeszłym roku poniesione na ten cel to prawie 311 000 000 złotych,  i w tej 
kwocie największą oczywiście pulę, jak co roku stanowią wydatki osobowe, to jest prawie 214 000 000 
złotych, 12 000 0 więcej niż rok wcześniej. Było to spowodowane przede wszystkim przechodzącymi 
skutkami podwyżek stawek wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli. Przypomnę tylko, że od  
1 września 2020 roku nauczyciele dostali 6% podwyżkę, a zatem już cały rok 2021 jakby uwzględniał 
ten fakt, a zatem też ten wzrost w stosunku do roku 2020 taki a nie inny. Drugi powód to wzrost ilości 
zatrudnionych nauczycieli o 72 etaty rok do roku, spowodowany głównie większą ilością oddziałów 
szkolnych. Tutaj ilość oddziałów szkolnych rok do roku zwiększyła się o 11. Oprócz dodatków 
osobowych drugą taką główną pozycję w wydatkach oświaty stanowiły dotacje dla niepublicznych 
placówek oświatowych. Na ten cel ponad 61 000 000 złotych wydane w ubiegłym roku, stanowi wzrost 
rok do roku o ponad, o prawie 6 000 000 złotych. Przede wszystkim spowodowane wzrostem ilości 
uczniów, na które przekazywano dotację. Średnio miesięczny ten wzrost wynosił ponad 100 usług. To 
może te główne pozycje oświatowe. Jeżeli chodzi o finansowanie wszystkich wydatków w oświacie 
bieżących, to główny tutaj oczywiście składnik to są subwencje i dotacje z budżetu państwa, to kwota 
ponad 185 000 000 złotych. Poza tym dochody placówek oświatowych to 8,7 miliona złotych 
natomiast dopłata ze środków gminy to prawie już 110 000 000 złotych w roku ubiegłym. Tu tylko dla 
przypomnienia podam dane, że ten wzrost w stosunku do roku ubiegłego to jest prawie 9,8 miliona 
złotych więcej, co wynikał on z tych przyczyn, o których mówiłem już wcześniej. Jeżeli chodzi  
o wydatki na kulturę fizyczną, w zeszłym roku wydaliśmy ponad 41 000 000 złotych, główne pozycje 
tutaj to oczywiście utrzymanie funkcjonowania i remonty obiektów  sportowych zarządzanych przez 
MOSiR. Kwota ponad czternastu milionów złotych wydana w ubiegłym roku na ten cel. Ponadto na 
dotacje dla klubów sportowych w ramach wspierania rozwoju sportu w mieście wydaliśmy prawie 11 
000 000 złotych na rekompensatę dla dwóch spółek miejskich, to znaczy tyskiego sportu i RCGW. Dla 
pierwszej spółki z tytułu utrzymania i zarządzania stadionem miejskim kwota 5 800 000 złotych prawie 
w zeszłym roku wydatkowana, natomiast dla Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno-Ściekowej  
z tytułu eksploatacji parku wodnego kwota ponad 5 000 000 złotych. To chyba takie główne te pozycje 
związane ze sportem. Jeżeli chodzi o działalność bieżącą w kulturze z kolei, łączne wydatki na kulturę 
i ochronę dziedzictwa narodowego to ponad 17 800 000 złotych, no i tutaj, jak co roku  
w przeważającej mierze działalność naszych pięciu miejskich instytucji kultury, to kwota ponad prawie 
17 300 000 złotych, już nie będę wymieniał jakie kwoty dla poszczególnych instytucji kultury, Państwo 
mają bardzo dokładnie w sprawozdaniu opisane, opisane te kwoty i działalność naszych instytucji. 
Ponadto ponad 210 000 złotych przeznaczone na dotacje dla podmiotów wyłonionych w drodze 
konkursu realizujących zadania w ramach tyskich inicjatyw kulturalnych. Prawie 170 000 na 
utrzymanie miejsc Pamięci Narodowej i prawie 130 000 na prace remontowo-konserwatorskie przy 
zabytkach. To może pokrótce tyle jeżeli chodzi o dane. Jeżeli Państwo będą chcieli jakichś typowych 
danych, to proszę.  

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo dziękuję Panu Naczelnikowi. Otwieram dyskusję. Nie słyszę. W takim razie przechodzimy do 
opiniowania niniejszej uchwały. Kto z Państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Tychy wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2021, i poproszę o swoją decyzję Pan Radny Marek 
Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Wstrzymuję się. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Anna Krzystyniak. 

Radna Anna Krzystyniak 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Ja również jestem za. Podaję w takim razie wyniki. Opinia pozytywna Komisji przy jednym głosie 
wstrzymującym. Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego punktu. To sprawozdanie z prac Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta za rok 2021. To sprawozdanie zostało przygotowane  
i przekazane Państwu do zapoznania się. W poprzednim roku odbyliśmy 11 posiedzeń Komisji,  
w większości w formie wideokonferencji. Jedną mieliśmy w formie wyjazdowej, na której 
zrealizowaliśmy zaplanowane tematy. Otwieram w takim razie dyskusję  w zakresie przedstawionego 
sprawozdania Nie słyszę. W takim razie przechodzimy do głosowania. W podobnej formie będę pytał 
jaką opinię zajmują Państwo w sprawie sprawozdania. Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk. 

Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Anna Krzystyniak. Pani Radna Anna Krzystyniak. Nie słyszę. Pan Radny Ali 
Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Jeszcze raz Pani Radna Anna Krzystyniak? Nie mamy tutaj głosu, ja również jestem za. W takim razie 
informuję, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. Przechodzimy do realizacji punktu 5a.  
I bardzo proszę o wprowadzenie. 

Zastępca dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty Iwona Dańczyra 

Dzień dobry, Szanowni Państwo, projekt uchwały dotyczący upoważnienia dyrektorów niektórych  
jednostek, w tym przedszkoli, oddziałów  przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 
szkolno-przedszkolnych  jest konieczne z uwagi na zadania bezpośrednio realizowane przez te 
jednostki. W głównej mierze będzie się odnosił do należności, jakie powstają z opłat za żywienie, 
między innymi w stosunku do naszych nowych uczestników naszej edukacji szkolnej czy 
przedszkolnej, mówię tutaj o uchodźcach. I niestety, z uwagi na zmianę charakteru należności 
cywilnoprawnych na publicznoprawne, jeśli chodzi o przedszkola i te właśnie oddziały przedszkolne  
w szkołach podstawowych koniecznym jest, aby dyrektorzy tych jednostek otrzymali stosowne 
upoważnienia od gminy do realizacji tychże zadań. W związku z tym no konieczność takiej uchwały 
jest. Bardzo dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo Pani Dyrektor. Otwieram dyskusję. Nie widzę zgłoszeń. W takim razie przechodzimy 
do opiniowania projektu uchwały w sprawie upoważnienia dyrektorów przedszkoli, szkół 
podstawowych za działami przedszkolnymi oraz  dyrektorów zespołów szkolno-przedszkolnych 
prowadzonych przez Miasto Tychy do umarzania i udzielania innych ulg w spłacie niepodatkowych 
należności budżetowych o charakterze publicznym. I bardzo proszę, Pan Radny Marek Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Edyta Danielczyk. 
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Radna Edyta Danielczyk 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Przewodnicząca Patrycja Kosowska-Pawłowicz. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pan Radny Krzysztof Król. 

Radny Krzysztof Król 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Anna Krzystyniak. Pani Radna Anna Krzystyniak. Pan Radny Ali Nurbagandow. 

Radny Ali Nurbagandow 

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna Aleksandra Pabian. 

Radna Aleksandra Pabian  

Jestem za. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Wracam jeszcze, Pani Radna Anna Krzystyniak. Nie słyszę. Ja również jestem za. W takim razie 
informuję, że niniejszy projekt został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie przez wszystkich. Bardzo 
dziękuję. 

Zastępca dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty Iwona Dańczyra 

Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

I wracamy do punktu 6, to jest do sprawy bieżące, wolne wnioski. Proszę o zgłaszanie się do dyskusji 
w tym punkcie. 

Radna Edyta Danielczyk 

Edyta Danielczyk, jeżeli można. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę, Pani Radna Edyta Danielczyk. 
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Radna Edyta Danielczyk 

W odniesieniu do tej kwestii, którą poruszaliśmy na poprzedniej Komisji, czyli wynagrodzenia 
intendentów, ja rozumiem, że musi to być jedna osoba, ale wydaje mi się, że z racji, jeżeli mamy taką 
sytuację, kiedy ta osoba powinna, czy ma pod opieką, tak, o wiele więcej uczniów niż pozostali, to 
powinna być w jakiś sposób gratyfikowana. Więc zastanawiam się po prostu, czy nie dałoby się jakoś 
tak ustalić tak stawek wynagrodzenia, żeby wynagrodzić tym osobom, że mają pod swoją opieką 
większą grupę uczniów, czy podopiecznych, tak, więcej posiłków, więcej pracy. I oczywiście, gdzieś 
tam to należy do dyrekcji ale prawda jest też taka, że dyrektor ma konkretną pulę pieniędzy na 
konkretne stanowisko, w związku z tym chciałbym zapytać panią dyrektor czy nie byłoby to sensowne 
żeby MCO po prostu przygotowując tam stawki, tak, godzinowe, uwzględniło też dodatek właśnie już 
taki powiedzmy od górny, tak, miejski dla tych osób, które mają no właśnie powiedzmy dwukrotność, 
tak, etatu innych osób. Chodzi o odpowiedzialność oczywiście. 

Zastępca dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty Iwona Dańczyra 

Pani Radna, myślę, że odpowiedź na jakby poruszoną kwestię na ostatniej Komisji została 
przedstawiona i jest to, myślę, wyczerpująca dotycząca, odnosząca się do tego tematu. To tak samo 
dotyczyłoby głównego księgowego i innych stanowisk, które również mają jakąś odpowiedzialność za 
powierzone zadania. Natomiast kwestia dodatków, dyrektorzy dysponują standardami zatrudnienia, 
limitami wynagrodzeń, i w ramach tych limitów muszą niestety tak organizować pracę no żeby ona 
była właściwa w jednostce. Natomiast no są co roku przygotowywane oczywiście wytyczne związane 
z podwyżkami wynagrodzenia, które były w tym roku takie, o jakich mówimy w odpowiedzi na Pani 
interpelację. W związku z powyższym, no myślę, że wyczerpuje to na ten moment dalszą jakby 
dyskusję w tym temacie. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja tylko chciałam przypomnieć, że mówimy o funkcji intendenta, tak. 

Zastępca dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty Iwona Dańczyra  

Tak, oczywiście, oczywiście jego odpowiedzialność jest niewątpliwie ważna i odpowiednie stawki 
zasadnicze, które ma dana osoba na danym stanowisku są im przydzielane, włącznie z podwyżkami,  
i nie ma znaczenia, czy intendent będzie układał jadłospis dla 300 uczniów, a czy będzie układał ten 
jadłospis dla 100. 

Radna Edyta Danielczyk 

My nie mówimy tylko o układaniu jadłospisu. Mówimy też o pomocy w wydawaniu posiłków  
i generalnie też o tej pracy, tak, którą wykonują. 

Zastępca dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty Iwona Dańczyra 

Oczywiście, rozumiem. Natomiast jeśli chodzi o kwestię ułożenia sobie prac w szkole, to już niestety 
odpowiada za to dyrektor, za organizację pracy, bo intendent nie ma obowiązku pomocy przy 
wydawaniu posiłków. Jeżeli to robi, to jest to albo na prośbę pani dyrektor, pana dyrektora albo  
z własnej inicjatywy. Natomiast pani dyrektor w ramach posiadanych środków finansowych może 
gratyfikować w postaci, nie wiem, dodatkowej premii, to już  podaję jakby pod rozwagę dyrektorom 
jednostek. 

Radna Edyta Danielczyk 

Dziękuję. W takim razie jeżeli mogę jeszcze inną kwestię poruszyć, dobrze? 

 Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę, w innym temacie? 

Radna Edyta Danielczyk 

Tak, ogrodzenie boiska JUWe to jest ta przestrzeń, która właściwie od dłuższego czasu 
powiedziałabym, pojawia się ten problem na Radzie Osiedla, ale nie tylko na Radzie Osiedla, 
ponieważ ta obietnica ogrodzenia gdzieś tam właśnie w przestrzeni publicznej, pojawia się 
wielokrotnie, pojawiała się wielokrotnie, a tutaj nic się nie dzieje. Chciałam zapytać, czy już coś 
wiadomo. Wiadomo, że jeżeli tam są dzieci, to jest przestrzeń publiczna, są dwie drogi publiczne przy 
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tym boisku, no wiadomo, że bezpieczniej będzie, jeżeli to będzie ogrodzone. Więc chciałbym po 
prostu zapytać, co w tej kwestii się dzieje, tak, czy są jakieś plany MOSiR-u?  

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, czy ktoś z Państwa jest w stanie udzielić odpowiedzi?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Halo, halo, nie wiem czy mnie widać, czy? 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Słychać, bardzo proszę. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Pani Radna, bardzo się cieszę, że Pani wywołała MOSiR, boisko nazwijmy to JUWe zostało chyba  
3 lata temu przekazane do klubu sportowego JUWe, a więc boisko wielofunkcyjne, boisko trawiaste, 
szatnie, część szkoły plus do tego jeszcze plus do tego jeszcze te szatnie, które są, to nie jest MOSiR-
owski, także proszę nie używać, że co ma MOSiR w planie. To po prostu jest na podstawie umowy 
Urząd Miasta przekazał to klubom, czyli prezes (niewyraźne). 

Radna Edyta Danielczyk 

Dziękuję za informację, ponieważ no właśnie mieszkańcy sądzili, że to jednak kwestia Urzędu Miasta. 
W takim razie porozmawiam tam z Przewodniczącym, tak, z Prezesem, przepraszam. A generalnie 
tylko jeszcze mam takie  pytanie a  pro po właśnie tej relacji, tak, z klubem JUWe. Bo wiadomo, że 
sam klub nie jest  w stanie podołać pewnym zobowiązaniom, przynajmniej remontowym. Jak wygląda 
ta kwestia partycypacji w kosztach MOSiR-u? Czy to jest, może inaczej, kwestia MOSiR-u, czy może 
jednak innej jednostki miejskiej?  

  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Pani Radna, dokładnie Pani powiedziałem, 3 lata temu została podpisana umowa między Urzędem 
Miasta Wydziałem Nieruchomości, a klubem sportowym i klub sportowy ma wszystkie działki związane 
ze sportem, a więc mówię, te dwa boiska, za boiskiem są jeszcze te treningowe boiska, plus jeszcze 
jest siłownia, plus jeszcze jest ten parking, boisko wielofunkcyjne ma w administrowaniu, wszystko 
należy do Klubu Sportowego JUWe, Prezes Demko. 

Radna Edyta Danielczyk 

Dziękuję bardzo. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Proszę bardzo. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję. Czekam na kolejne zgłoszenia w dyskusji w tym punkcie. 

Radna Edyta Danielczyk 

To w takim razie jeżeli, mam jeszcze dwie kwestie, przepraszam, bo tutaj mam jeszcze... 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Rozumiem Pani Radna Edyta Danielczyk, tak, bo nie widzimy, bardzo proszę. 

Radna Edyta Danielczyk 

Tak, dziękuję. Pierwsza rzecz, kwestia nauczycieli, (niewyraźne) przepraszam bardzo, nie nauczycieli, 
pracowników wspomagających nauczycieli. I mówimy o osobach, które z racji tego, że są zatrudnione 
na pół etatu i są zatrudnione do ostatniego dnia właściwie pracy szkoły, znaczy może nie pracy szkoły, 
ale roku szkolnego, tak, czyli na czas wakacji nie mają podpisanych umów, no ale z racji tego, że mają 
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tylko na pół etatu podpisane umowy, w związku z tym ona nie jest, im nie przysługuje, tak, zasiłek dla 
bezrobotnych, czy generalnie żadne świadczenia wakacyjne. No i proszę sobie wyobrazić taką 
sytuację, że mamy tutaj na przykład kobietę, która ma dwoje małych dzieci i ona przez, już teraz tak 
powiedzmy gdzieś tam ta kwota nie jest jakaś powalająca, to to co zarabia, zarabia tylko na pół etatu, 
ale w wakacje nie będzie zarabiała nic i nawet nie może się gdzieś tam domagać, tak, pomocy innego 
rodzaju, ponieważ no teoretycznie tak powiedziałam żadne świadczenia nie przysługują. Chciałam 
zapytać, czy w związku z tym ta kwestia, tak, zatrudnienia ludzi na pół etatu no nie powinna być 
zmieniona, tak, no bo właściwie to my od razu gdzieś tam planujemy, że oni będą przez dwa miesiące 
w roku bez świadczeń, ewentualnie w drugą stronę. Może warto zastanowić się nad tym, czy czasem 
tego gdzieś nie uśrednić, żeby jednak w wakacje otrzymywali wypłatę, tak, albo przynajmniej byli 
ubezpieczeni. Takie pytanie właściwie do Pana Prezydenta Gramatyki. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Pani Radna, mówiła Pani jeszcze o jednym temacie. 

Radna Edyta Danielczyk 

Tak, jeszcze jeden temat, jeszcze tak,  jeden temat. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Bardzo proszę od razu. 

Radna Edyta Danielczyk 

Mieliśmy konkurs na dyrektorów szkół. Kilka z tych konkursów nie zostało rozstrzygniętych. 
Chciałabym wiedzieć, jakie procedury Państwo planują tutaj wdrożyć, jak to będzie wyglądało  
z powołaniem, tak, nowych dyrektorów?  

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, bardzo dziękuję. Na te dwa pytania, czy ktoś z Państwa?  

Zastępca Prezydenta ds. Społecznych Maciej Gramatyka  

Tak, ja mogę, to znaczy na pierwsze pytanie nie odpowiem Pani Radna i myślę, że ewentualnie Pani 
Dyrektor Dańczura. A jak tak naprawdę myślę, że to wymaga ewentualnie jakieś pisemnej odpowiedzi. 
Możemy to sprawdzić co do zasady, ale myślę, że to Pani Dyrektor ewentualnie mogłaby uzupełnić. 
Odnośnie do drugiego, tak, rzeczywiście chyba w trzech przypadkach konkursy nie zostały 
rozstrzygnięte i zgodnie z przepisami w takich przypadkach Prezydent może powierzyć te stanowiska 
wybranym przez siebie osobom. No i tak się stanie. Na razie jeszcze, na razie jeszcze nawet te 
konkursy póki co nie przekazywaliśmy nikomu żadnego powierzenia stanowiska, czy to tym osobom, 
które zostały wybrane w konkursie, czy też nie zostały wybrane. Jeszcze mamy na to chwilę. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale wiadomo, kiedy na przykład będzie już konkretna informacja, kto dostał powierzenie Czy to jest 
tak, że po prostu gdzieś tam... 

Zastępca Prezydenta ds. Społecznych Maciej Gramatyka  

Nie no, zawsze jest taka informacja, w momencie, kiedy przekazujemy to jest właściwie takie 
wydarzenie odświętne w pewnym sensie, bo jednak dyrektorzy otrzymują powierzenie kierowania 
placówkami. W związku z tym jest to, staramy się, w pandemii tak nie było, ale staramy się, żeby to 
było spotkanie z prezydentem dyrektorów, którzy, czy to wygrali konkursy, czy też właśnie otrzymali to 
stanowisko z powierzenia. Teraz Pani nie powiem dokładnie kiedy to będzie, ale jak tylko będzie 
znany termin, na pewno o tym będziemy informować, a na pewno będzie informacja prasowa 
przekazana na stronie Urzędu Miasta, czy też do mediów. 

Radna Edyta Danielczyk 

Bardzo dziękuję. 
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Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dobrze, czekamy jeszcze na kolejne zgłoszenia jeśli ktoś z Państwa Radnych chciał w tym punkcie 
zabrać głos. 

Zastępca dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty Iwona Dańczyra 

Ja jeśli mogę, w uzupełnieniu tego, co powiedział Pan Prezydent, jeśli chodzi o nauczycieli 
wspomagających, pamiętam ten temat już był poruszany na którejś z Komisji i była mowa o tym, że 
takich przypadków, o ile nam wiadomo, nie ma. Jeżeli taki przypadek się pojawił, ponieważ miały być 
one wyeliminowane, żeby właśnie nie było takiej sytuacji, o której Pani Radna mówi, to jeżeli taki 
przypadek jeszcze gdzieś funkcjonuje, to ja bym prosiła o informację pisemną, żebyśmy mogli się do 
tego odnieść. Dziękuję. 

Radna Edyta Danielczyk 

Bardzo dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Wojciech Czarnota 

Dziękuję bardzo. Nie słyszę chyba więcej zgłoszeń w tym punkcie, to był ostatni punkt merytoryczny. 
W takim razie dziękuję Państwu za udział. Dziękuję Panu Prezydentowi, Dyrektorom Jednostek, 
Naczelnikom Wydziałów, również Państwu Radnym dziękuję za udział. Zamykam posiedzenie Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu Rady Miasta. Dziękuję, do zobaczenia. Dziękuję, do widzenia. 

Wiele głosów 

Dziękujemy, do widzenia. 
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